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Verslag 

 
Aanwezig: Peter Wijns (ACHL), Erwin Scheys (ACKO), Johan Permentier 
(SPBO), Jolien De Cock (OEH), Jens Maenhout (HALE), Annelies Van Geyte (ACDL), Hilde Muls 
(AVT), Owen Malone (VAL) en Liese Schroven (VAL - verslag)  
Verontschuldigd: Liesl Van Barel (VAL) 
Afwezig: / 

 

1 Verslag vorige beleidscommissie 

• Verantwoording aanpassingen cross afstanden KAN/BEN naar aanleiding van 

een vraag uit de clubs 

 

In analogie met het zomerconcept zijn de afstanden van de crossen voor de kangoeroes 

en benjamins aangepast. We kijken hierbij vooral naar de fase van ontwikkeling waar 

het kind zich op die leeftijd in bevindt. Kangoeroes en (het merendeel van de) benjamins 

zijn fysiek nog niet in staat om iets langere afstanden te verwerken terwijl dit bij pupillen 

geen probleem meer vormt. We willen bij onze allerjongste dan ook een eerste vorm 

van uithouding aanbieden maar vooral focussen op het eindsprintje en willen zeker niet 

dat ze in weerstand gaan. We werken daarom niet met geleidelijke stappen maar willen 

vooral een afstand aanbieden die past bij de mogelijkheden van de atleet.  

 

• Opmerking Hilde toevoeging reglementen – max. 1 wedstrijd per dag voor 

jeugdatleten  

 

Naar aanleiding van een situatie waarbij een atleet twee wedstrijden (cross + indoor) 

op één dag combineerde wilt de commissie jeugd nadenken over een 

sensibiliseringscampagne om ouders bewust te maken van de impact van wedstrijden 

op hun kind. Er worden geen wijzigingen aan de reglementen doorgevoerd daar deze 

moeilijk controleerbaar en toepasbaar zijn. Via een campagne willen we op een positieve 

manier ouders overtuigen van onze missie en visie. De commissieleden hebben de taak 

gekregen om over de vorm en inhoud van deze campagne na te denken zodat we dit na 

het zomerseizoen verder kunnen uitwerken.  

 

2 Eerste evaluatie testmeetings (VAC-AVT-LIER) 

• Materiaal:  De leveringen zijn van start gegaan. Een 15 tal clubs hebben hun 

materiaal reeds ontvangen. Vanaf nu streven we naar 15 clubs per week. 

• Aandachtspunten verzameld uit de eerste testwedstrijden 

o Eerst een vooral veel positieve reacties!  

o Sprint neemt bij veel deelnemers meer tijd in beslag dan een half uur.  

Medewerkers zijn niet meteen mee met de reeksindeling en het 

finalereeks formulier. Ervaren juryleden zijn nodig om een juiste 

aankomst volgorde en bijhorende tijd te bepalen. 

o Wedstrijdstickers drukken zorgt voor veel afval/verlies = aangepast in 

Atletiek.nu dat kan/ben en jongens/meisjes aansluitend in één pdf staan 

o De volgorde van de dagnummers in atletiek.nu  

Probleem = atleten verwijderen/later bijvoegen kan de volgorde van de 

nummers veranderen + hoog risico op verkeerde resultaten door 

wijzigingen van de volgorde 
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Oplossing (tijdelijke)? Dagnummers uitdelen bij aanvang van de 

wedstrijd en niet bij de aanmelding → extra infomail naar clubs 

verzenden! 

 

3 PLANNING ZOMERSEIZOEN 

• Herplanning PK en BVV  

 

De commissie heeft unaniem beslist om (net zoals voor alle andere categorieën) de BVV 

een jaartje over te slaan. Er werd tevens gekozen om het PK jeugd te organiseren op 

18 september (oftewel de oorspronkelijke datum van de BVV-finale). De redenering die 

gevolgd werd is dat we de kalender niet nodeloos willen belasten en kiezen voor hét 

kampioenschap waar alle jeugdleden aan kunnen deelnemen. We volgen absoluut het 

voorstel van de werkgroep BOT om zo weinig mogelijk clubs te storen bij hun 

organisaties en in die optiek is 18 september de ideale datum. 

 

• Bevraging commissie leden wie er een wedstrijd kan bezoeken 

4 INDOOR 

• Testevents  

 

Een eerste bevraging leert ons dat er weinig sporthallen met de gewenste grootte zijn 

en dat deze vaak volgeboekt zijn met andere sportwedstrijden. De optie wordt bekeken 

om een testevent in de sporthal van een club van een van de commissieleden te 

organiseren. Er worden verder geen testevents ingericht. Specifieke vragen vanuit clubs 

omtrent een alternatieve organisaties kunnen wel steeds bekeken worden.  

5 KIDS&CO DAG 

• Datum: voorstel 16 oktober – kan nog wijzigen afhankelijk van de locatie 

• Locatie? Indoorhal is moeilijk! Zoektocht naar anders locaties 

• Rondvraag thema’s 

6 ATLETENCOMMISSIE EN TRAINERSCOMMISIE 

• Opstart atletencommissie  

• Trainerscommissie  

 

7 RONDVRAAG 

 

8 VOLGENDE VERGADERING 

Volgende vergadering maandag 5 juli BC jeugd.  

To do:  

- Doorgeven aanwezigheid wedstrijden  

- Verslag opmaken met feedback  

- Verslag commissie (Liese)  


